

Issachar Watchmen Methodist(IWM) 9-15/1/2020

Prayer Items for 2nd week of January

- 1) Country - Bless for Malaysia. A pluralistic country with different ethnic, different religious, different cultures, still live in harmony within this year
- 2) Education - May God lead Malaysia, with an excellent education system, with equality and mutual benefit, nurturing new generation to be our national pillars and become a prosperity country in the future.
- 3) Church - Pray the Church always with vision, actively involve the disciples making, let the elderly to cultivate the young, so that the Church will continuously move forward.
- 4) Others - Pray for the haze caused by Australia's severe fire. Lets pray for mercy and rain from God . May God blessed the Australian.

卫理公会以萨迦守望者 9-15/1/2020

正月第二个星期的祷告事项

1. 国家- 为马来西亚祝福祷告。一个多元化国家，不同种族肤色，不同宗教文化，依旧在新的一年里可以和睦共处。
2. 教育 - 求神帮助马来西亚，有优良的教育制度，以致平等互利，建立新代国家栋梁，兴旺国家, 未来。
3. 教会- 祷告教会能积极传递门徒栽培异象，兴起长者培育幼辈，以致教会门徒不出现断层。
4. 他人- 为澳洲严重火患所导致烟霾问题祷告，求神怜悯，求神降雨，求神眷顾澳洲人民百姓。

Isakhar Pengawal Methodist 9-15/1/2020

Doa minggu kedua Januari

- 1) Negara- doa berkat untuk Malaysia. Doa agar dalam tahun yang baharu, Malaysia masih boleh hidup damai sejahtera dalam pelbagai kaum, pelbagai bangsa, pelbagai budaya dan pelbagai agama.
- 2) Pendidikan- doa untuk sistem pendidikan yang ada di Malaysia, menteri sesuai dan berkebijaksanaan dilantik, biarlah sistem baik dapat ditubuhkan supaya melengkapi generasi muda, dan membawa kebangkitan kepada negara kita.
- 3) Gereja- doakan gereja tempatan mementingkan pemuridan, golongan dewasa melengkapi generasi muda melalui pemuridan, agar gereja tidak kehilangan murid Yesus.
- 4) Perkara lain- doakan belas kasihan melimpahi Australia yang menghadapi jerebu yang disebabkan kebakaran hutan. Mohon Tuhan berkerja, kurniakan hujan lebat supaya memadamkan api kebakaran.